
 

BRM.0012.4.11.2022 

 

Protokół nr 46/2022 

posiedzenia Komisji Porządku Publicznego, Bezpieczeństwa Obywateli 

i Ochrony Środowiska Rady Miejskiej  Inowrocławia,  

odbytego w dniu 22 listopada 2022 r. w Urzędzie Miasta Inowrocławia, al. Ratuszowa 36. 

 

Czas  trwania posiedzenia 8.00 –  8.20. 

 

Członkowie Komisji obecni na posiedzeniu: 

1. Grzegorz Piński    – Przewodniczący Komisji 

2. Jacek Bętkowski    – Zastępca Przewodniczącego Komisji 

3. Jarosław Mrówczyński   – Członek Komisji 

4. Dobromir Szymański   – Członek Komisji 

 

W posiedzeniu komisji nie uczestniczyła radna: Danuta Jaskulska.  

 

Lista obecności członków Komisji obecnych podczas Komisji stanowi załącznik nr 1  

do protokołu.  

  

Ponadto w posiedzeniu uczestniczył: 

Ryszard Brejza – Prezydent Miasta ; 

Dorota Rutkowska – Skarbnik Miasta; 

Magdalena Kaiser – Naczelnik Wydziału Oświaty i Sportu. 

 

Ad 1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 

 

Posiedzenie Komisji otworzył Pan Grzegorz Piński – Przewodniczący Komisji, który 

zgodnie z listą obecności stwierdził, że w obradach Komisji  uczestniczy 4 radnych, co 

wobec ustalonego składu Komisji wynoszącego 5 osób, stanowi kworum pozwalające na 

podejmowanie prawomocnych decyzji. 

 

Ad 2. Propozycje zmian do porządku obrad. 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 

2. Propozycje zmian do porządku obrad. 

3.    Przyjęcie protokołu nr 45/2022. 

4. Opiniowanie projektu budżetu Miasta Inowrocławia na 2023 r. 

5. Sprawy wymagające opinii Komisji. 

6. Ustalenie planu pracy Komisji na I półrocze 2023 r. 

7.    Sprawy bieżące. 

 

Zmian do porządku obrad nie wniesiono i przystąpiono do jego realizacji.  



2 
 

 

Ad. 3  Przyjęcie protokołu nr 45/2022. 

 

Grzegorz Piński – Przewodniczący Komisji: 

Kto jest za przyjęciem protokołu nr 45/2022 z posiedzenia Komisji? 

 

głosowanie:   za – 4, przeciw - 0, wstrzym. się – 0 

 

Ad. 5 Opiniowanie projektu budżetu Miasta Inowrocławia na 2023 r. 

 

Dorota Rutkowska – Skarbnik Miasta: 

Przedstawiła projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Miasta Inowrocławia na 

rok 2023 oraz projekt uchwały Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 

Inowrocławia na lata 2023-2034.  Ww. projekt stanowi załącznik do protokołu z sesji.  

 

Pytania i dyskusja:  

 

Jacek Bętkowski – Członek Komisji: 

Wczoraj media ukazały informację, że będziemy mieli jednak basen, na przekór tym 

którzy zatrzymali nam środki , drwili z nas a jednak się udało. Panie Prezydencie tutaj 

chylimy czoła, że to udało się sfinalizować.  

 

Innych pytań nie było. 

 

Grzegorz Piński – Przewodniczący Komisji: 

Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu 

Miasta Inowrocławia na rok 2023? 

 

głosowanie:  za – 4, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 

 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej 

Inowrocławia z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia (Dz. Urz. 

Woj. Kujawsko-Pomorskiego Nr 93, poz. 1356, z późn. zm.), Komisja Porządku 

Publicznego, Bezpieczeństwa Obywateli i Ochrony Środowiska podjęła uchwałę 

nr 17/2022 o pozytywnym zaopiniowaniu projektu uchwały w sprawie uchwalenia 

budżetu Miasta Inowrocławia na rok 2023. 

 

Grzegorz Piński – Przewodniczący Komisji: 

Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały w sprawie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Miasta Inowrocławia na lata 2023-2034? 

 

głosowanie:  za – 4, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 
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Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej 

Inowrocławia z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia (Dz. Urz. 

Woj. Kujawsko-Pomorskiego Nr 93, poz. 1356, z późn. zm.), Komisja Porządku 

Publicznego, Bezpieczeństwa Obywateli i Ochrony Środowiska podjęła uchwałę 

nr 18/2022 o pozytywnym zaopiniowaniu projektu uchwały w sprawie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Miasta Inowrocławia na lata 2023-2034. 

 

Ad 6. Sprawy wymagające opinii Komisji. 

 

Projekt uchwały zmieniający uchwałę  sprawie ustalenia regulaminów obiektów i 

urządzeń użyteczności publicznej na terenie Miasta Inowrocławia, w tym oddanym w 

trwały zarząd: 

Magdalena Kaiser – Naczelnik Wydziału Oświaty i Sportu: 

Przedstawiła projekt uchwały zmieniający uchwałę  sprawie ustalenia regulaminów 

obiektów i urządzeń użyteczności publicznej na terenie Miasta Inowrocławia, w tym 

oddanym w trwały zarząd:  

Projekt stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

 

Pytania i dyskusja:  

 

Jacek Bętkowski – Członek Komisji: 

Mamy okres zimowy, w tym czasie to boisko musi być zabezpieczone i to są dodatkowe 

koszty dla szkół.  Jak to będzie wyglądało? Dostęp w tych godzinach będą mieli wszyscy.  

 

Magdalena Kaiser – Naczelnik Wydziału Oświaty i Sportu: 

Mam nadzieje, że damy radę.  

 

Jacek Bętkowski – Członek Komisji: 

Pani Wydział, dostał najwięcej ?  

 

Magdalena Kaiser – Naczelnik Wydziału Oświaty i Sportu: 

Oświata zawsze przodowała, 1/3 budżetu to Oświata, plus jeszcze sport.  

 

Innych pytań nie było.   

 

Grzegorz Piński – Przewodniczący Komisji: 

Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały? 

  

głosowanie:  za – 4, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 

 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej 

Inowrocławia z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia (Dz. Urz. 

Woj. Kujawsko-Pomorskiego Nr 93, poz. 1356, z późn. zm.), Komisja Porządku 

Publicznego, Bezpieczeństwa Obywateli i Ochrony Środowiska podjęła uchwałę 
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nr 19/2022 o pozytywnym zaopiniowaniu projektu uchwały zmieniającej uchwałę                          

w sprawie ustalenia regulaminów obiektów i urządzeń użyteczności publicznej na terenie 

Miasta Inowrocławia, w tym oddanym w trwały zarząd. 

 

Ad 5. Ustalenie planu pracy Komisji na I półrocze 2023 r. 

 

Grzegorz Piński – Przewodniczący Komisji: 

Przedstawił propozycję planu pracy na I półrocze 2023 r. 

 

STYCZEŃ 

− Informacja na temat systemu pomocy dzikim zwierzętom, poszkodowanym w 

wyniku wypadków komunikacyjnych i innych zdarzeń losowych oraz jego 

finansowania.  

− Sprawy wymagające opinii Komisji. 

− Sprawy bieżące. 

LUTY 

− Sprawozdanie z działalności Komisji za 2022 r. 

− Sprawy wymagające opinii Komisji. 

− Sprawy bieżące. 

MARZEC 

− Informacja Komendanta Powiatowego Policji w Inowrocławiu o stanie porządku  

i  bezpieczeństwa  publicznego na terenie Inowrocławia w 2022 r.  

− Sprawy wymagające opinii Komisji. 

− Sprawy bieżące. 

KWIECIEŃ 

− Sprawozdanie z działalności Straży Miejskiej Inowrocławia za 2022 r. 

− Sprawy wymagające opinii Komisji. 

− Sprawy bieżące. 

MAJ 

− Raport o stanie Miasta Inowrocławia za 2022 r. 

− Sprawozdanie z wykonania budżetu Miasta Inowrocławia za 2022 r. 

− Ustalenie planu pracy Komisji na II półrocze 2023 r. 

− Sprawy wymagające opinii Komisji. 

− Sprawy bieżące. 

CZERWIEC 

− Analiza wydatkowania środków przeznaczonych na dodatkowe patrole Policji w 

2022 r. 

− Sprawy wymagające opinii Komisji. 

− Sprawy bieżące. 

 

 

Innych propozycji nie było, w związku z powyższym przystąpiono do przegłosowania 

zaproponowanego planu pracy. 
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Grzegorz Piński – Przewodniczący Komisji: 

Kto jest za przyjęciem przedstawionego planu pracy na I półrocze 2023 r.? 

 

głosowanie: za – 4, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 

 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej 

Inowrocławia z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia (Dz. Urz. 

Woj. Kujawsko-Pomorskiego Nr 93, poz. 1356, z późn. zm.), Komisja Porządku 

Publicznego, Bezpieczeństwa Obywateli i Ochrony Środowiska podjęła uchwałę 

nr 20/2022 o pozytywnym zaopiniowaniu planu pracy Komisji na I półrocze 2023 r. 

 

 

Ad 6. Sprawy bieżące.  

 

Rady Jacek Bętkowski– Zastępca Przewodniczącego Komisji: 

Nawiązując do korespondencji Wojewódzkiego Urzędu Ochrony Zabytków oraz Polskiego 

Towarzystwa Historycznego dotyczącego opinii w sprawie budowy i posadowienia 

obelisku twórcy Kujaw Księcia Kazimierza Kujawskiego” informuję, że Komisja Ładu 

Przestrzennego, Gospodarki Nieruchomościami i Spraw Mieszkaniowych wraz z innymi 

Komisjami wystąpi do wnioskodawcy o uzupełnienie materiałów. Po odpowiedzi będziemy 

podejmowali decyzję. 

   

Członkowie Komisji wstępnie rozmawiali z Komendantem Straży Miejskiej, który zgłosił, 

że Dyrektorzy szkół, proszą o rozważenie i możliwość zainstalowania kamer na terenie 

dziedzińców szkół. Komisja na następnych posiedzeniach, będzie podejmować decyzję ww. 

temacie.    

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodniczący zamknął posiedzenie 

Komisji.  

 

 

Przewodniczący Komisji 

 

/-/ Grzegorz Piński 
 

 
Protokółowała:  

/-/Agnieszka Bardzińska 


